

Bestyrelsesmøde d. 07.04.2025

Tid: 18:30

Hos Hanne

Deltagere: Hanne Holm Lautrup, Charlotte Baagø Madsen, Jerome Cazal, Anders Ølsted Jensen og Finn Nørregaard

Referent: Finn Nørregaard

PUNKTER PÅ DAGSORDEN		Ansvarlig
Godkendelse af sidste referat	Referat er tidligere fremsendt men kan også findes her:	Alle
Orientering fra Formanden	Sidste nyt fra: HI Mødet Idrætsforum Fra Idrætsforumsmøde: De sidste 3 år har der været en fordeling ud fra ønsker, fra de enkelte afdelinger. Herefter er der blevet stemt om de enkelte afdelinger. Først har de enkelte foreninger stemt, derefter skal der stemmes om forslagene af politikerne. Fra HI mødet: De har uddelt priser til diverse sportsprofiler i Herlev. Fonden Herlev Bladet: Charlotte er inviteret til Årsmøde hos Fonden Herlev Bladet.	Jerome/Charlotte
Orientering fra kassereren	Der er intet nyt fra Kassereren	Hanne
Diverse punkter vedr. igangværende aktiviteter og daglig drift	(se nedenfor)	
Dato for næste møde	5. maj 2025 (Charlotte er i Finland 5. maj) Torsdag den 15. maj kl. 18.30	
Præsentation	Velkommen til Anders Anders er far til Carl på nuværende U11D hold, og nyt medlem af bestyrelsen.	
Opgaver ifm ny formand	Jerome skal komme med en oversigt over hvilke opgaver, der ligger hos Formanden.	Charlotte

	Af andre opgaver, vil Anders eventuelt kigge på sponsorerne.	
DGI Møde	8. april Hvem skal med: Charlotte, Hanne, Anders og Finn deltager Noget af det vi gerne vil/kan tale om, er hvordan vi bibeholder vores eksisterende spillere, hvordan vi engagerer forældre og de unge mennesker (bestyrelse, ungtrænere) Herlev Kommune er ved at bygge en bydel, hvordan får vi fat i dem. Kan Herlev Kommune bygge en ny hal i den nye bydel? Hvordan får mere haltid? Brobygning mellem ungdoms og senior afdeling. Er der nogen ide at arbejde sammen med andre foreninger.	
Kommende aktiviteter	AGF Cup Organisationsbrev sendes ud i denne uge. Hoodies udleveres torsdag aften i Århus i år. Status Den 29. april holder vi status, spiser og holder trænermøde. Besked sendes ud i morgen. Sæsonafslutning Afholder vi den 1. maj Oprykning / Ny sæson 2. - 3. maj AG Sportyfiend Cup 7. - 8. juni Vi mangler at U17P vender tilbage, om de vil med eller ej. Ellers er der styr på de øvrige hold. Skolernes Motionsdag 4. juni Hanne har fået en mail fra kommunen, som Hanne lige skal have kigget på. Opstarts stævne Næstved 19. - 21. september Charlotte har meldt til i alle rækker, vi har hold.	
Træningstider	Der er møde i morgen tirsdag den 8. april, Trine U11D er tovholder på denne opgave.	
Trænerkabale	Status Vi mangler træner til Dame2, ellers er der stort set tjek på det. U6/7 kommer der en ny træner - Theodors far. Nuværende U4/5	
Loppemarked	Hvad gør vi fremover Manglende opbakning	

	Her er en oversigt over hvad et loppemarked indebærer: Som lovet og som jeg husker hvad vi af forpligtelser i forbindelse med at tage loppemarkeder. Hvis man ønsker at tage/holde 1 loppemarked. Er der nogle ting man forpligter sig til. Der er altid 2 fællesloppemarkeder hvor man skal stille med 2-4 personer. Til hvert loppemarked er der 4 tømninger af containere. Dette gælder også ved fællesloppemarked, dog kan det aftales at vi tager 1 alene. Vi skal ikke lade os presse, da vi er 4 foreninger, så 1 tømning alene må passe. Når der er sommerferie, så er vi stadig forpligtet til at tømme containere. I 2025 er der lukket fra den 29. juni til den 9. august. Så der er 7 tømninger i denne periode, hvor vi også skal stille med nogle. Hvis en person ringer og har noget til loppemarked, men ikke har mulighed for selv at komme med. Så er vi forpligtet til at afhente det. Vi afhenter ikke dødsboer, så man skal altid spørge hvad det er der skal hentes. Hvis det er noget vi ved, vi ikke kan sælge, kan vi godt afslå. Hvis en køber f.eks. en sofa på loppemarked og ikke selv har mulighed for selv at køre den hjem. Så er vi igen forpligtet til at køre sofaen hjem til køberen. Mener at det er 200 kr. i kørsel vi tager. Vi tænker over det til næste møde, om vi skal forsætte med loppemarkeder, og om der skal være brugerbetaling for ikke at deltage.	
Herlev Hallerne	I det nye kvarter i syd Herlev, skal der nok bygges en ny skole, med eventuelt ny hal. Skal vi tage kontakt til kommunen angående, hvad der kommer til at ske i det nye kvarter.	Jerome
Ungdomsudvalg	Hanne og Charlotte har spurgt Dan nuværende U13P træner. Denne opgave vil Dan gerne tage. Hanne og Charlotte sætter et møde op med Dan, og snakker om nogle spilleregler/hvad et Ungdomsudvalg skal/kan indeholde. Ungdomsudvalg er lidt ligesom et elevråd fra skolerne. Så her kan de unge mennesker komme med deres ideer, hvordan vores forening skal se ud.	Hanne/Charlotte

Sportyfried aftale	Jerome har talt med Sportyfried, Jerome har en opgave med at finde nogle datoer.	Jerome